
Baggage List
Study in BLCU

Your life of studying in China will soon begin.

To help you prepare better, Association for International Understanding (All)) now 

recommends you the list induding something important.

收至■ 语的录取通知书，在期待异国留学之旅的激动、兴奋之余，也要飛^着丰打包行^ 了。 

为了尽墨避免不必要的倩况发生，AIU专门为即持在:]龉留学的国际学雜荐了一份行李清 

单。

Documents &  

Certificates 

文件及证明类

1. Letter of acceptanceJW201/202)录取_ 口书（JW201/202表 ）

2. Passport and copies of it 

护照及复印件

3. Rane tickets and Calendar 

順及行程表

4. Tuition receipt or original script of remittance 

■ 轉 的 收 据 （或; 原件）

5. High school/ University transcripts 

高中，鮮成绩单

6.ID photo(color photo with white background, 2 inch, about 10 pieces, you may need them 

everywhere)

个人证件照（2寸白底彩色照片，10张左右。报到、体检、签证办酵许多环节令 

片。 ）

/.Graduation certificate and diploma 

靴 证 书 ，学 雌 书  

And so 〇门

o Note of Visa 

签证注意事项

1.Students who will study more than 1 year (induding 1 year) should apply for Visa X1 

before coming to China. People with Visa X1 should handle the Residence Permit For 

Foreigners in 30 days since your arrival.

Students who will study less than 1 semester (including 1 semester) should apply for Visa 

X2 before coming to China.

2Physical examination record

Before coming to China, you should take physical examination in your country according to 

PHSICAL EXAMINATION RECORD FOR FOREIGNER. You should bring the original 

PHYSICAL EXAMINATION RECORD FOR FORBGNER with you. After coming to China, our 

school will organize you to take verification or recheck in Beijing International Travel Health 

Care Center. The term of validity of the record is 6 months. The record is needed when you 

handle the Residence Permit For Foreigners.

3.Special documents which should be provided by people under 18 who handling it for the 

first time

(1) . Copies of Chinese guardian’s ID card (registered residence in 巳eijing or temporary 

residence in Beijing), front and back Or Copies of foreign guardian’s passport and valid 

visa page (residence permit or permanent residence permit), front and back.

(2) Copies of birth certificate in Chinese or English (if not in English, please translate in 

Beijing translation company and put seal on it); If you don't have birth certificate, please ask 

the embassy to give you the certificate of relative relationship (need the embassy seal and 

copies)

(3) Copies of your parents’ passports or certificates provided by embassy which prove that 

your parents are foreigners (need the embassy seal and copies)

^People under 18 whose visa is delayed should provide the documents mentioned in (1). 

During the period of getting the residence permit, you need provide PHSICAL 

EXAMINATION RECORD FOR FOR日GNER if you are 18.

^People with diplomatic passport (except spouse of diplomat) need to give up the diplomatic 

identity then begin study. You need to apply to the Protocol Department of the Ministry of 

Foreign Affairs for giving up diplomatic passport. After changing into common passport, you 

could handle the admission procedures. This must be a long period, please remember to 

handle it in advance.

1、 学习^ 丰以上（含^ 丰）应在留华前申请X1签证，学习一学期以下（含一学期）应申请X2 

签证。持X1签证者自入境之日30天内需办理外国人居留许可。

2、 躺 缠 吉 果

来 华 前 離 照 《外国人体格检查纪录》的内容在本国检查身体，并持《夕圈人体格检查纪录》 

原件来华。来华后在学校组织批京国际旅行卫生保健中心进行体检验证驢检。

有 細 知 个 月 。办理居留_

3、 綱 8周岁首次办3

( 1 ) 中国监护人身份证正、反面复印件（北京户口）或中国监护人身份证正、反面复印件以 

及北京暂住证复印件（外地户口）或外国监护人护照首页、有效窗正页（居留许可或永久居留 

证 ）复印件

( 2 ) 中文或英文出生证明复印件（如不是英文的需在北京麵幸公司翻译成英文并加盖公 

章 ）；如没有出生证明需使馆出具亲属关系证明（加盖使馆公章，提交复印件）

( 3 ) 父母护照首页复印件或使馆出具学生父母都是^固人的证明（加盖使馆公章，提交复印 

件 ）

* 未满18周岁签证延期也譜是供h 述的第 （ 1 ) 项材料。办理居留许可过程中若已满18周岁 

提交身体!金查结果。

而

*夕晈护照持有者（除外交官配偶）需放弃外交身份方可进行学习，持夕晈护照入境者需向外交 
部^ 司申请放弃外交护照，改持普通护照后方可办理入学手续，由于此顷工作需要_ 定_  

办理，提醒办理者提前向外交部^ 司进行办理申请，以免影响正常入学。

----------------------------------------------------- Attached --------------------------------------------------

Peopled Republic of China- Diplomatic Bureau -  Website link for all Chinese embassies 

abroad:

附 ：中华人民共和国夕晈部一 中国各驻外使领馆网站链接： 

http://www.fmprc.gov.cn/mfa_chn/vyjb_602314/zvyjg_603776/zwsg_603778/

〇 Electronic Products & Fittings 

电子产品及配件类

1. Mobile phone 丰机

2. Computer 电脑

3. Rug converter插头箱* 1 2 3 矣器

4. Mobile hard disc or USB drive 

移 动 石 盘

5. Data w ire各种数据线

6. Charger充电器

7_Mobile Power Source 移动电源 

8. Earphone 耳机 

And so o门

Clothing

衣物类

1.Underwear内衣内據 

, 2.Pajamas 睡衣

3_Clothes you usually wear on (Summer in 巳eijing is very hot and winter is dry and cold and 

last for a long time)

平时自己穿的衣防（此亨的夏天较为炎热，冬M 为寒冷干燥，MJ寺 间 较 长 ，应带一些凉 

爽透气的夏装以及保暖防剛秋冬装。 ）

4.Shoes舒适的鞋子 

5.Hat帽子 

6.Scarf 围巾

7.Mask 口罩 

And so 〇门

Clean Products 

卫生及洗漱用品

■ ■ ■
1. Tooth brush 牙届！J

2. Toothpaste 牙膏

3. Towel， Bath Towel 毛巾、浴巾 

(Personal Skin Care Products

个人护驗

5. Umbrella 雨伞

6. Bags包包

了.GIbssgs 〇「 Contact Lenses

臟或隐形眼镜 

And so on

o Other tips

—些其他提示

1. Medicine: prepare some medicine you usually take in your country (it must be over-the- 

counter drugs. Prescribed drug can be taken in only with doctor^ certificates)

麵 ：提前准备好自己在本国内习惯服用的常用药物（非处方药。处方药若无相关医师证明可 

能会被海关扣留）

2. Underwear you usually wear on. Chinese size is different from other countries,.

准备好自己习惯穿着的内衣。由于中国夕圈尺码等衣充一，可能会造成不必要的困扰。

3. Traditional clothes. You may need them sometimes but it is hard to borrow from the 

embassy.

自己民g 传统M 装。有许多需要展示的场合，大使馆不会轻易外借。自己准备较为方便。

4.Some cash and changes.

雜 好 1 数星零钱及现金，以备不时之需

5.Get some apps in advance, like Chinese Dictionary and Baidu Map.

预先在丰机内下载一鐵用的APP , t咖中文词典，百度搜索，百度麵等。
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http://www.fmprc.gov.cn/mfa_chn/vyjb_602314/zvyjg_603776/zwsg_603778/

